

Date: 17 June 2025

التاريخ: 17 يونيو 2025

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

Greetings,

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Subject: Appointing Al Ramz Capital LLC as Liquidity Provider for Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC

الموضوع: تعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م كموفّر للسيولة لشركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع.

Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company) informs you of the appointment of Al Ramz Capital LLC, a licensed financial institution and market maker, as a liquidity provider for the Company's shares listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، تفيدكم شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة) بتعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م، المؤسسة المالية الحاصلة على ترخيص صانع السوق، كموفّر للسيولة على أسهم الشركة المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Under the terms of the one-year agreement, Al Ramz Capital LLC will begin trading ADNOC Distribution's shares independently and providing liquidity for the Company's shares by offering simultaneous orders on both sides (buy and sell) in accordance with the regulations and rules of the ADX and the Securities and Commodities Authority. The appointment of Al Ramz Capital LLC as a liquidity provider will enhance liquidity and trading efficiency for the Company's shareholders in the market.

وبموجب شروط الاتفاقية الموقعة لمدة عام، ستبدأ شركة الرمز كابيتال ذ.م.م في تداول أسهم أدنوك للتوزيع بشكل مستقل وتوفير السيولة لأسهم الشركة وذلك عن طريق تقديم أوامر متزامنة في الجانبين (بيع وشراء) خلال جلسة التداول المستمرة وفقاً للضوابط والأنظمة المعمول بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة الأوراق المالية والسلع. سيعمل تعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م كموفّر للسيولة على تعزيز السيولة وكفاءة التداول لمساهمي الشركة في السوق.

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Yours sincerely,



بدر سعيد المكي
الرئيس التنفيذي
Bader Saeed Al Lamki
Chief Executive Officer